
Esbjerg Atletik og Motion 

Generalforsamling mandag den 27/2 2023 kl. 19.00 

1. Valg af dirigent 

Børge Hansen blev valgt. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er indkaldt efter 

vedtægterne 

 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning (til godkendelse) 

Formanden fremlagde bestyrelsen beretning for 2022: 

Hovedpunkter: 

• Covid-19 har ikke fyldt noget i 2022, dog har der været eftervirkninger: 

• Løbsarrangementer har ikke været afholdt i samme grad som tidligere, vi har fortsat 

manglende indtægter grundet dette. 

• Større brugerbetaling i forbindelse med klubbens aktiviteter. 

• Udvalgspersoner fratrådt, især i AU 

• Nye kontingentsatser skal indføres for ensretning i klubben 

• Ny kasserer (Ekstern) kører, dog med udfordringer ift. kategorier  

• Ny Fysioterapi aftale med Fysio Danmark (hjemmeside) 

 

Ingrid: Der sidder bestyrelsesmedlem, som ikke var valgt på generalforsamlingen. 

Pga  

Johny: Jeg har ikke fået svar fra Blue Water angående om de vil involvere sig i nyt løb. De har 

ikke svaret endnu selvom 

Rene: Hvordan er medlemsudviklingen. Svar fra bestyrelse: Nogenlunde Status Quo. 

Beretningen er godkendt. 

 

3. Udvalgsberetninger (ikke til godkendelse) 

Master: Allan Stapelfeld: 

Et år med fine resultater til DM. Svært at stille hold. Der er lavet aftale med Vejle om at stille et 

fælles hold i holdkampen. Det bliver spændende at se om, hvordan det udvikler. 

Der var drøftelse af muligheden for at afholde Masters DM, der er mulighed for at tjene penge 

til klubben. Masters tager drøftelse med AU og bestyrelsen om mulighederne. Der er åbenhed 

på at se på muligheden. Har vi organisation kraft og ressourcer hos de frivillige. 

Motion: Esther erstatter Michael: 

Redegjorde Motion afdelingens aktiviteter, Walk Marathon 

Skjern, Hovborg 50 deltagere, SchelaPlast, Tur til Amsterdam der var forskellige løbsdistancer 

men også Walk, som kunne deltage om lørdagen på forskellige distancer.  

Walk er en måde både at få nye medlemmer men også fastholde medlemmer, som ikke kan 

løbe. 

Atletikudvalget: Rolf Jacobsen. 

Sportslige højdepunkter. 12 mestre fra senior og Masters, 22 fra ungdom er enten Jyske eller 

danske mestre. 

Klubben har 12 eliteatleter 

Tendens til falden atleter på ungdom, på børnene er der status qou. 



Nina Servé årets træner, Simon Larsen får Erik Madsens sprinterpokal. 

Der har været stor udskiftning i atletikudvalget. Der er stort videns tab, Udvalget har skulle 

bruge tid på at organisere sig. 

Støttefonden- Carsten Fruergaard: Der er givet et tilbud til Amsterdamturen 

Vestkystløbet: Falden deltagerantal. Der er blevet evalueret på afviklingen. 

Der kommer måske nye tiltag omkring betaling, familiepakke 

Esbjerg Cityhalf: Christian Ø. Der er har været evalueringsmøde. Der er interesse for at forny 

ruten for at få større deltagerantal både for hurtige og motionister. Også nye tiltag fælles 

træninger, arrangementer mv. 

Bramming motion er også interesseret i et samarbejde om flere løb 

 

4. Fremlæggelse af regnskab og budget (til godkendelse) 

Charlotte fremlagde regnskabet. Det er svært at sammenligne mellem regnskabsår de sidste år 

tilbage pga. Corona nedlukninger. 

Indtægter ser fine ud i historisk perspektiv pga. Vestkystløbet og øvrige indtægter. 

Udgifter er på niveau med tidligere. Dyrere at holde klubhus pga. vand og varme. 

Øgede udgifter til at sende til stævner og arrangementer, men det er normalt år. 

Øgede udgifter til NETS og betalingsformer mv i gebyrer. 

Klubben går ud med et underskud på 160.000.- Hvilket selvfølgelig ikke er holdbart. Det tærer 

på egenkapitalen.  

Regnskabet lægges på hjemmesiden, når det er underskrevet af bestyrelsen. 

Bemærkning til bestyrelsen om at huske en papirudgave til generalforsamlingen. 

Der er et ønske om at have regnskab på hjemmesiden, så det kan ses og studeres inden 

generalforsamling. 

Tom O bemærkede svært at gennemskue som disciplintræner, hvilke regninger, der kommer fra 

f.eks. DAF om de er rigtige om arrangementer afholdes og deltagere er korrekte. 

Spørgsmål: Hvor er forskellen på tidligere – udgifter stikker ud? 

- klubhus, stævnedeltagelse, transport (er blevet dyrere), overnatning, kørselsgodtgørelse, 

materialer er også købt. 

 

Et ønske om at kunne lægge et regnskab, som kan gennemskues som klubmedlem. Hvor man 

kan vurdere de reelle udgifter. 

Noter til udgifter – hvad de dækker over. 

• Transport 

• Udgifter 

• Overnatning 

Der arbejdes på dette til næste regnskab. 

Der er hensat 99.000 kr. i regnskabet. Der er lovet Esbjerg Kommune hensættelse til nyt 

tidstagningssystem. 

Regnskabet blev godkendt. Det er baseret på fremlæggelsen.  

Carsten fremlagde et forslag til budget 2023. 

Debat. Der skal være større gennemskuelighed i regnskabet. Det vil afhjælpe mistro og uro. 

Enighed om at regnskabet lægges frem på hjemmesiden. Der er herefter mulighed for 

spørgsmål til bestyrelsen. 

  



 

5. Behandling af indkomne forslag 

Esther A: Forslag vedtægtsændring:  

• Generalforsamling er ultimo februar – vedtaget 

• Indkomne forslag offentliggøres senest 1 uge inden generalforsamlingen på 

foreningens hjemmeside. 

• Indkaldelse til generalforsamling på foreningen hjemmeside. 

Forslagene blev vedtaget. Vedtægterne ændres og sættes på hjemmesiden. 

Bestyrelsen har arbejdet med kontingent.  

Forslag til kontingent: 

Nyt: 700 kr. for alle seniorer – her er 3 grupper  

Esther gjorde indsigelse, at vi kan tabe Walk medlemmer pga. fuldt kontingent. Det er for dyrt. 

Der var debat om forslaget. En drøftelse af for og i mod. Skal man arbejde på at fastholde Walk 

ved at holde et særligt kontingent. 

22 for bestyrelsens forslag, 14 stemte i mod. 44 deltagere ved generalforsamlingen. 

Bestyrelsens forslag blev vedtaget. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Carsten Fruergaard valgt som formand. 

Valg af sekretær: Lillian Buch blev valgt. 

Valg af suppleant: Erik Frost og Jane Hattesen 

Støttefonden: Anders Breinholt, Michael Sevel, Johny Antonsen 

Master: Allan Stapelfeld 

 

7. Valg af udvalgsformænd: 

Masters:  

Atletik: Rolf Jacobsen 

Motion: Michael Sevel 

 

Motionsudvalg:  

Vestkystløbet: Morten Theut 

Blue Water Stafetten: Johny Antonsen, Michael Sevel, Carsten Fruergaard – her er plads til flere 

Esbjerg Half: Christian Østergaard og Samuel Ettrup Larsen. 

Klubhus: Michael Sevel  

 

8. Valg af revisor 

Jørgen Borg 

 

9. Eventuelt 

Spørgsmål: Hvad er sket med arven efter Frede. 

Pengene er gået ind i driften. De stod på en konto og var ved at spise sig selv op.  
 

 

Referat Jørgen Borg 27/2 2023 


